



2024-12-23

Corporations Canada
C. D. Howe Building
235 Queen St
Ottawa ON K1A 0H5

Corporations Canada
Édifice C.D.Howe
235 rue Queen
Ottawa ON K1A 0H5

Corporation number: **938985-7**
Numéro de société :

Request Received: **2024-12-19**
Date de réception de la demande :

Request ID: **18272639**
Numéro de la demande :

Your reference:
Votre référence :

Please find attached the **Certificate of Dissolution** issued under the *Canada Business Corporations Act* (CBCA) for **LWP CAPITAL INC.** Please ensure that it is kept with the corporate records.

Vous trouverez ci-joint le **certificat de dissolution** émis en vertu de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions* (LCSA) relativement à **LWP CAPITAL INC.** Veuillez vous assurer de le conserver avec les livres de la société.

Please note that you are required to notify Corporations Canada in writing if the information regarding the person who has been granted custody of the documents and records of the corporation changes within the next six years.

Veillez noter que si l'information concernant la personne qui s'est vu confier la garde des livres et des documents change au cours des six prochaines années, vous devez aviser Corporations Canada par écrit de ces changements.

The issuance of this certificate will be listed in Corporations Canada's online Monthly Transactions report. You can access the report on the Corporations Canada website.

L'émission de ce certificat sera également rapportée dans notre prochain rapport mensuel de transactions. Vous pouvez consulter le rapport dans le site Web de Corporations Canada.

If you require additional information, please contact Corporations Canada.

Si vous avez besoin de plus d'information, veuillez communiquer avec Corporations Canada.



Certificate of Dissolution

Canada Business Corporations Act

Certificat de dissolution

Loi canadienne sur les sociétés par actions

LWP CAPITAL INC.

Corporate name / Dénomination sociale

938985-7

Corporation number / Numéro de société

I HEREBY CERTIFY that the above-named corporation is dissolved under the *Canada Business Corporations Act* pursuant to the attached court order.

JE CERTIFIE que la société susmentionnée est dissoute en vertu de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, conformément à l'ordonnance du tribunal ci-jointe.

Hantz Prosper

Director / Directeur

2024-12-19

Date of Dissolution (YYYY-MM-DD)

Date de dissolution (AAAA-MM-JJ)